
                 PROTOKÓŁ – Nr X/2007 
 
                                          z obrad X sesji V kadencji Rady Gminy Sulęczyno 
                                 z dnia 19 grudnia 2007 roku, której obrady odbyły się  
                                 w lokalu sali posiedzeń Urzędu Gminy Sulęczyno 
                                 i trwały od godziny 907 do godziny 1255   
 
                       ----------------------------------------------------------------- 
 
Załączniki:  
 
1.Lista obecności radny ch Rady  Gminy Sulęczyno na obradach X sesji V kadencji Rady  Gminy    
   Sulęczy no z dnia 19 grudnia 2007 roku oraz zaproszonych osób od str.1 do str.3. 
 
 2.Sprawozdanie z wy konania uchwał Rady  Gminy  Sulęczy no podjęty ch na X sesji V kadencji Rady      
     Gminy  Sulęczy no w dniu 24 października 2007 roku. 
 
 3.Sprawozdanie z prac Wójta Gminy  Sulęczy no za okres od dnia 24 października 2007 roku. 
 
 4.Informacja o zasadach przy stąpienia do Spółki Przedsiębiorstwo Wodociągowe i Kanalizacji w 
   w Sierakowicach Sp. z o.o. 
  
 5.UCHWAŁA – Nr X/72/2007 Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie:  
    przy stąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  
    przestrzennego Gminy  Sulęczy no. 
 
 6.UCHWAŁA – Nr X/73/2007 Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie    
    przy stąpienia Gminy  Sulęczy no do Związku Stowarzy szeń Centrum Wspierania Rozwoju    
    Lokalnego FUTURA. 
 
 7.UCHWAŁA – Nr X/74 /2007 Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie zasad  
    udzielania  sty pendiów sportowy ch. 
      
 8.Skarga Pana Bogdana MALEK, zam. Borek, nr d. 40, gmina Sulęczy no z dnia 21 listopada 2007 roku  
    na działalność Wójta Gminy Sulęczyno. 
  
 9.UCHWAŁA – Nr X/75/2007 Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie  
    rozpatrzenia skargi wraz z uzasadnieniem i kompletem materiałów w tej sprawie.  
 
10.Pismo Starosty  Kartuskiego Nr 0.0040-21/07 z dnia 14 grudnia 2007 roku w sprawie likwidacji  
    Szpitala Powiatowego im. dra A. Majkowskiego w Kartuzach w celu zaopiniowania przez Radę  
    Gminy  wraz z projektem uchwały  Rady  Powiatu Kartuskiego w sprawie: likwidacji Szpitala  
    Powiatowego im. dr A. Majkowskiego w Kartuzach. 
 
 
 
 
11.UCHWAŁA – Nr X/76/2007 Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 19 grudnia 2007 roku opiniująca projekt  
     uchwały  Rady  Powiatu Kartuskiego w sprawie likwidacji Szpitala Powiatowego im. dra  



     A. Majkowskiego w Kartuzach. 
 
 12.UCHWAŁA – Nr X/77/2007 Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie:  
      udzielenia pomocy f inansowej Powiatowi Kartuskiemu. 
 
13.UCHWAŁA – Nr  X/78/2007 Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie: zmian  
      w budŜecie gminy Sulęczyno na rok 2007. 
 
14.UCHWAŁA  Nr 141/IV/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  Obrachunkowej w Gdańsku z  
     dnia 28 listopada 2007 roku w sprawie opinii o projekcie budŜetu Gminy Sulęczyno na 2008 rok  
     wraz z inf ormacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami. 
 
15.UCHWAŁA  Nr 142/IV/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  Obrachunkowej w Gdańsku z  
     dnia 28 listopada 2007 roku w sprawie opinii o moŜliwości sf inansowania def icy tu budŜetowego  
     oraz prawidłowości prognozy długu publicznego Gminy Sulęczyno. 
 
16.UCHWAŁA – Nr X/79/2007 Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie  
     uchwalenia budŜetu gminy  Sulęczy no na rok 2008. 



 

               PROTOKÓŁ – Nr X/2007 
 
         z obrad X sesji V kadencji Rady Gminy Sulęczyno 
    z dnia 19 grudnia 2007 roku, której obrady odbyły się w     
    lokalu sali posiedzeń Urzędu Gminy Sulęczyno i trwały  
                          od godziny 907 do godziny 1255 

 
 
  Ad 1 
 
   Sprawy regulaminowe: 
 
a)otwarcie X sesji  Rady Gminy. 
 
   Przewodniczący  Rady  Gminy Sulęczyno Bernard GRUCZA stwierdził „ otwieram     
   obrady X sesji  Rady Gminy Sulęczyno ”. 
 

   Powitał Wójta, Sekretarza, Skarbnika, radny ch Rady  Gminy , sołty sów oraz gości obecny ch na  
    obradach X sesji Rady  Gminy .  
   

    Na stan 15 radny ch Rady  Gminy  Sulęczy no udział wzięło w obradach X sesji V kadencji Rady   
    Gminy  15 radny ch Rady  Gminy , zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik do niniejszego  
    protokołu ( str.1 ). 
 

   Ponadto w obradach X sesji Rady  Gminy  udział wzięło 17 osób, tj.: 
 

   1.Wójt Gminy  Sulęczy no                                                - Jan KULAS   
   2.Zastępca Wójta Gminy , Sekretarz Gminy  Sulęczy no   - Wiesław ULATOWSKI  
   3.Skarbnik Gminy  Sulęczy no                                        - Barbara WAWRZON 
   4.Sołty s Sołectwa Sulęczy no                                         - Bernadeta BASKE 
   5.Sołty s Sołectwa Mściszewice                                      - Brunon DĄBROWSKI 
   6.Sołty s Sołectwa Podjazy                                              - Kazimierz LABUDA  
   7.Sołty s Sołectwa Węsiory                                              - Jan BRONK 
   8.Sołty s Sołectwa Kistowo                                            -  Antoni THEUS  
   9.Sołty s Sołectwa Sucha                                                - Jan DOMASZK  
 10.Sołty s Sołectwa śakowo                                              - Stanisław ZŁOCH  
 11.Sołty s Sołectwa Zdunowice                                         - Wacław GÓRNY  
 12.Dy rektor Zespołu Szkół w Sulęczy nie                          - Robert MICHALSKI  
 13.Dy rektor Zespołu Szkół w Mściszewicach                    - Renata WĘSIERSKA  
 14.p.o.Dy rektora Szkoły  Podstawowej w Węsiorach          - Wojciech WARMOWSKI  
 15.Dy rektor Szkoły  Podstawowej w Podjazach                  - Teresa HINCA  
 16.Dy rektor Przedszkola Samorządowego w Sulęczy nie    - Ewa KUJAWSKA 
 17.Prezes Oddziału Zrzeszenia Kaszubsko - Pomorskiego    
      w Sulęczy nie                                                                - Janina PŁOTKA. 
  

      Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu ( str.2 i 3 );  
 
 
 
 

b)przedstawienie porządku obrad X sesji  Rady Gminy i wprowadzenie ewentualnych     
    zmian. 
 



     Zabrał głos Wójt Gminy  Jan KULAS, który  zwrócił się z prośbą do Rady Gminy  o zdjęcie z    
     porządku obrad X sesji V kadencji Rady  Gminy  punktu 4 e), który  brzmi: 
 

     „ 4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
            e)udzielenie pomocy  finansowej Powiatowi Kartuskiemu z przeznaczeniem na „  Budowę  
               chodników przy drodze powiatowej nr 1934 G w miejscowości Sulęczyno oraz Podjazy –  

- Amalka ”. 
       
       Na budowę chodników przy  drodze nr 1943 G w miejscowości Sulęczyno na rok 2008 planuje się  
       środki własne w wy sokości 110.000,00 zł. 
    Doszliśmy do przekonania w sprawie budowy chodników, iŜ rozłoŜy my  na dwa to zadanie. 
    Pierwsze zadanie: Amalka – Podjazy, zaś drugie: w miejscowości Sulęczy no. 
    Powiat musiałby  ogłaszać dwa przetargi. 
       Gmina Sulęczy no wy kona jedno zadanie w miejscowości Sulęczy no i będzie moŜna to zadanie  
        trochę rozszerzyć, np. wykonać odpowiednio zejście do kościoła z tego chodnika. 
 
      W miejsce powy Ŝszego punktu Wójt Gminy  Jan KULAS zaproponował wprowadzenie punktu 4 e),  
      w brzmieniu: 
 

     „ 4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

           e)opiniująca projekt uchwały  Rady  Powiatu Kartuskiego w sprawie likwidacji Szpitala  
              Powiatowego im. dra A. Majkowskiego w Kartuzach ”. 
 

        Wpły nęło pismo w dniu 17 grudnia 2007 roku od Starosty  Kartuskiego Nr 0.0040-21/07 z dnia  
        14 grudnia 2007 roku w sprawie likwidacji Szpitala Powiatowego im. dra A. Majkowskiego w  
        Kartuzach,  celem zaopiniowania przez Radę Gminy w terminie 30 dni od dnia otrzy mania pisma. 
        Do pisma dołączono projekt uchwały  opiniująca projekt uchwały  Rady  Powiatu Kartuskiego w  
        sprawie likwidacji Szpitala Powiatowego im. dra  A. Majkowskiego w Kartuzach. 
        Dlatego zwracam się z prośbą do Rady  Gminy  o wprowadzenie tego punktu pod obrady   
        dzisiejszej sesji Rady   Gminy .  
      Nie by ło moŜliwości dostarczenia wcześniej Radzie tych dokumentów. 

      W/w dokumenty  wraz z projektem uchwały  opiniująca projekt uchwały  Rady  Powiatu  
        Kartuskiego w sprawie likwidacji Szpitala Powiatowego im. dra A. Majkowskiego w Kartuzach   
        przy gotowany m przez Wójta Gminy  otrzy mali radni Rady  Gminy  przed rozpoczęciem obrad  
       X sesji Rady  Gminy . 
 

        Rada Gminy  wyraziła zgodę na wprowadzenie powyŜszy ch zmian w porządku obrad X sesji Rady   
        Gminy . 
 

      Po wprowadzeniu zmian do porządku obrad Przewodniczący  Rady  Gminy  Bernard GRUCZA  
        poddał pod głosowanie porządek obrad X sesji V kadencji Rady  Gminy . 
 
      Rada Gminy  przy stąpiła do głosowania nad przy jęciem porządku obrad X sesji Rady  Gminy  w     
       wersji, którą odczy tał Przewodniczący  Rady Gminy . 
 
       Głosowanie przebiegało, jak poniŜej:  
 

       - za przyjęciem porządku obrad X sesji Rady Gminy głosowało 15 radny ch Rady  Gminy . 
 
       Rada Gminy  jednogłośnie przy jęła zaproponowany  porządek obrad wraz z wniesiony mi 
  
       zmianami. 
 

   Porządek obrad X sesji Rady  Gminy  brzmi, jak poniŜej: 
 
       1.Sprawy regulaminowe: 
  



          a)otwarcie X sesji Rady Gminy , 
          b)przedstawienie porządku obrad X sesji Rady  Gminy  i wprowadzenie ewentualny ch zmian, 
           c)zatwierdzenie protokołu z obrad IX sesji Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 24 października  
             2007 roku. 
  
    2.Sprawozdanie z wy konania uchwał Rady  Gminy . 
 

    3.Sprawozdanie z prac Wójta Gminy . 
 
    4.Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
       a)przy stąpienia do sporządzenia zmiany  Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  
          przestrzennego Gminy  Sulęczy no, 
       b)przy stąpienia Gminy  Sulęczy no do Związku Stowarzy szenia Centrum Wspierania Rozwoju   
          Lokalnego FUTURA, 
       c)zasady udzielania sty pendiów sportowy ch, 
       d)rozpatrzenia skargi, 
      e)opiniująca projekt uchwały  Rady  Powiatu Kartuskiego w sprawie likwidacji Szpitala  
          Powiatowego im. dra A. Majkowskiego w Kartuzach,  
       f )udzielania pomocy  f inansowej Powiatowi Kartuskiemu z przeznaczeniem za zakup aparatu  
         „  BIMERU ARGONOWEGO ” dla Szpitala Powiatowego im. dra A. Majkowskiego w Kartuzach,   
      g)zmian w budŜecie gminy  Sulęczy no na rok 2007, 
       h)budŜetu Gminy Sulęczyno na rok 2008. 
       
    5.Interpelacje i wolne wnioski; 
                                                                                              

c)zatwierdzenie protokołu z obrad sesji  Nr IX/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia  
   24 października 2007 roku. 
 

   Protokół z obrad sesji Nr IX/2007 Rady  Gminy Sulęczyno z dnia 24 października 2007 roku      
    był wy łoŜony  do wglądu przed obradami IX sesji V kadencji Rady  Gminy Sulęczyno. 
 
   Przewodniczący  Rady  Gminy Bernard GRUCZA zadał py tanie w brzmieniu: 
 

- Czy  ktoś z radny ch Rady  Gminy  Sulęczy no ma uwagi do zamieszczony ch treści w protokole Nr IX/2007 
z obrad sesji Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 24 października  2007 roku ? 

 
   Nie wniesiono zmian do protokołu z obrad sesji Nr IX/2007 z dnia 24 października  2007 roku. 
 
   Przewodniczący  Rady  Gminy Bernard GRUCZA poddał pod głosowanie zatwierdzenie    
   protokołu z obrad IX sesji Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 24 października 2007 roku. 
 
   Głosowanie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za zatwierdzeniem protokołu z obrad IX sesji Rady  Gminy Sulęczyno z dnia  
24 października 2007 roku głosowało 15 radny ch Rady  Gminy  

 
   Rada Gminy  jednogłośnie zatwierdziła protokół z obrad IX sesji Rady  Gminy  Sulęczy no z  
   dnia 24 października 2007 roku. 
 

Ad 2 
 
  Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
 
  Radni Rady Gminy  otrzy mali za potwierdzeniem odbioru w dniu 07 grudnia 2007 roku   
sprawozdanie z wy konania uchwał Rady Gminy  Sulęczy no podjętych podczas obrad IX sesji  



V kadencji Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 24 października 2007 roku. 
 
Rada Gminy  przy jęła sprawozdanie bez uwag. 
 
    Sprawozdanie z wy konania uchwał Rady  Gminy  Sulęczy no podjęty ch podczas obrad IX sesji  
V kadencji Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 24 października 2007 roku stanowi  załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 3 
 
    Sprawozdanie z prac Wójta Gminy Sulęczyno . 
 
     Sprawozdanie z prac Wójta Gminy  Sulęczy no za okres od dnia 24 października 2007 roku otrzy mali     
 radni Rady  Gminy  Sulęczy no w materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 07 grudnia 2007 roku.  
 Wójt Gminy  Jan KULAS uzupełnił materiały  o następujące zagadnienia: 
 
1.Został rozstrzy gnięty przetarg na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztory sowej budy nku  
  Szkoły  Podstawowej w Sulęczy nie. Wybrano najtańszą of ertę, która opiewa na kwotę 113.460,00 zł  
    ( brutto ) f irmy  KAMBUD z Kościerzyny . 
   Umowę spisano w dniu 10 grudnia 2007 roku. Dokumentacja ma by ć wykonana na koniec września  
   2008 roku. 
 
2.Sekretarz Gminy  Wiesław ULATOWSKI omówił kwestię kształcenia na odległość. 
  Jest  szansa, aby  powstało Gminne Centrum Kształcenia na Odległość. 
  Centrum mieściłoby  się w Klubie Pracy  w Sulęczy nie.  
   Insty tucja wdraŜania wy posaŜy  w 10 komputerów z pełny m wy posaŜeniem, w instalację sieciową,  
    telef ony . 
  Przez pół roku będzie f inansowanie osób nadzoru. 
  Kształcenie będzie bezpłatne. 
   Tematy  kształcenia:  
    - kursy  komputerowe, 
    - języ ki obce. 
   Jest realna szansa, Ŝeby  juŜ w sty czniu 2008 roku podpisać umowę. 
    Do tego projektu zostało dopuszczony ch 253 gminy . 
 
   Dyskusja nad sprawozdaniem Wójta Gminy: 
 
  1.Radny  Kazimierz GAWIN – w punkcie IV sprawozdania jest mowa o przesunięciu chodnika przy   
       hali sportowej w Sulęczy nie.  
       Czy  tego nie by ło moŜna przewidzieć wcześniej przy projektowaniu ? 
       Czy  projektant pokry je koszta ?  Mam wątpliwości. 
 
        Wy jaśnień udzielił Wójt Gminy  Jan KULAS twierdząc, iŜ ze względu na zagroŜenie przez  
        spadający  z dachu śnieg część chodnika musi zostać odsunięta od obiektu. Koszt około 2.000,00 zł.  
        Takie rozwiązanie okazuje się, Ŝe nie by ło dobre. 
        Zostanie to wy konane łącznie z inny mi pracami, m.in. załoŜenie piłkochwy tów zewnętrzny ch,  
        przebudowa oświetlenia, montaŜem f urtki umoŜliwiającej bezpośrednie    
 
       korzy stanie z wejścia awary jnego oraz odwodnieniem placu. 
       NaleŜy  ponieść ten koszt ze względu na bezpieczeństwo osób, które tam przechodzą. 
 
     Konty nuacja wy powiedzi radnego K. GAWIN – projektant winien by ł to wcześniej przewidzieć. 
       W punkcie IV ppkt 4 jest mowa o czy nionych staraniach o przedłuŜenie terminu zamknięcia 
       gminnego wy sy piska odpadów w Kłodnie do czasu jego wy pełnienia. 
       Co dalej w tej sprawie ? 
 



       Wy jaśnień udzielił Wójt Gminy  Jan KULAS – zwróciliśmy  się z pismem do Starosty  Kartuskiego 
       o przedłuŜenie terminu zamknięcia gminnego wy sy piska. Do chwili obecnej nie mamy  wiąŜącej  
       odpowiedzi, czekamy  na pismo. 
 
   2.Radna Ewa MICHALSKA  rozszerzyć punkt IV ppkt 5 sprawozdania – opodatkowanie się  
      mieszkańców na wy wóz śmieci. 
 
      Wójt Gminy  Jan KULAS zamierzamy  zmienić sy stem wy wozu śmieci, a takŜe ustawić pojemniki  
      tam, gdzie są konieczne. 
      Gmina musi uzy skać zgodę o przy jęciu ty ch obowiązków ty lko za zgodą mieszkańców  
      poprzez ref erendum. 
      Przedmiotowa sprawa wy maga szeroko zakrojonej akcji, gdy Ŝ do jego waŜności potrzebny  jest  
      udział 30 % mieszkańców uprawniony ch do głosowania, tj. około 1.100 osób. 
      Od dnia 01 sty cznia 2008 roku stawka wzrasta pięciokrotnie, która jest odprowadzana do Urzędu  
      Marszałkowskiego ( do 75 zł ). 
      Na zebraniach wiejskich szeroko będzie omawiana ta sprawa. 
 
      Przewodniczący  Rady  Gminy  Bernard GRUCZA stwierdził, iŜ w sąsiedniej Gminie Sierakowice  
      - 10,00 zł miesięcznie płaci mieszkaniec Sierakowic. 
       
  3.Radny  Kazimierz GAWIN poruszy ł sprawę gospodarki wodno – ściekowej poruszonej w  
      punkcie IV ppkt  7 sprawozdania.  
    
      Wójt Gminy  Jan KULAS stwierdził, iŜ w dniu dzisiejszy m radni Rady  Gminy  otrzy mali  
      pisemną inf ormację o zasadach przy stąpienia do spółki Przedsiębiorstwo Wodociągowe  
      i Kanalizacji w Sierakowicach Sp. z o.o. , która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
   4.Radny  Marcin JARZEMBIŃSKI poprosił o przy bliŜenie punktu IV ppkt 6 sprawozdania. 
 
      Wy jaśnień udzielił Wójt Gminy  Jan KULAS twierdząc, iŜ w inf ormacji jest podane uzasadnienie  
      ekonomiczne, dotyczące likwidacji  szkół w Węsiorach, Podjazach i Borku Kamienny m po  
      wy budowaniu nowej szkoły w Sulęczy nie.  
      Planuje się w nowej szkole 21 pomieszczeń dy dakty czny ch ( 6 klas + tzw. „ zerówka ” 
      x 3 = 21 ), świetlica, szatnie, blok Ŝy wieniowy . 
      Zadanie nie będzie kosztować jak pierwotnie zakładano 8 mln zł , lecz 15 mln zł, w ty m: 
      4 – 5 mln zł – gmina. 
      Łącznie na inwestycje moŜna przeznaczy ć rocznie 1,5 mln zł. 
      Wiadomo, jaki to będzie cięŜar dla gminy . 
 
      Py tanie zadane przez radnego Józef a MALEK: 
 

- czy  nauczy ciele z likwidowany ch szkół będą zatrudnieni w Sulęczynie ? 
 
      Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy  Jan KULAS – by ć moŜe, Ŝe nie wszy scy  będą zatrudnieni. 
      Nauczy cielom nic złego się nie stanie.  
 
 
     Dy rektorzy  poszczególny ch szkół będą mogli się do tego przygotować. 
 
     Radny  Roman BRONK – sami dąŜymy  do tego, aby wy budować szkołę w Sulęczy nie. 
     Czy  młodemu pokoleniu nie chcemy wy rządzić krzy wdy , gromadząc ich wszy stkich w jednej s 
     szkole ? 
     Nie będą głosować za likwidacją szkół.  
     Ten kierunek nie jest dobry. W duŜych szkołach dzieci sty kają się z róŜny mi patologiami, np. z 
     narkoty kami. 
        



     Zabrał głos Wójt Gminy  Jan KULAS – musimy  sobie zdać sprawę, iŜ nauczanie 20 lat temu by ło  
     inne niŜ obecnie. 
     Koszty  nauczania w mały ch szkołach mówią same za siebie. 
     Nie moŜemy  świadomie zamy kać naszą młodzieŜ przed nowoczesną edukacją. 
     W nowej szkole będą gabinety  przedmiotowe, zajęcia z WF-u będą odbywały  się na hali  
     sportowej. 
 
     Radny  Kazimierz GAWIN stwierdził, iŜ nie będzie tak strasznie, jak twierdzi radny .  
     W obecnym obiekcie oświatowy m w Sulęczynie będzie gimnazjum, a w nowej będzie mieścić  
     się szkoła podstawowa. 
     Wy powiadam się zdecy dowanie za budową nowej szkoły . Nie będzie to moloch. 
     Będą odpowiednie warunki do nauczania i by towe. 
 
     Wójt Gminy  Jan KULAS – zgadzam się z wypowiedzią radnego GAWINA. 
 
     Radny  Roman BRONK – nie jestem przeciwko budowie nowej szkoły  w Sulęczynie. 
     Was radnych z Sulęczy na rozumiem. 
     Łącznie w ty ch trzech placówkach, które mają by ć zlikwidowane uczy  się obecnie 148 dzieci, tj.: 

- Podjazy                  – 49 uczniów, 

- Węsiory                  – 58 uczniów, 
- Borek Kamienny  – 41 uczniów. 

      W ty ch placówkach uczą nauczy ciele dobrze wy kwalif ikowani. Nie jestem przeciwko budowie  
      szkoły , ale decentralizacji tak. 
       
      Radny  Grzegorz STEFAŃSKI – koszt utrzy mania mały ch szkół jest bardzo duŜy.  
      Te szkoły wy magają bieŜący ch remontów.  
        
      Wójt Gminy  Jan KULAS – koszt dowozów jednostkowy  się zmniejszy . 
 
      Radny  Marcin JARZEMBIŃSKI – co sądzą rodzice w tej sprawie ? 
      Są takie plany , a rodzice nic o ty m nie wiedzą.  
      NaleŜy  dowiedzieć się, co sądzą o ty m mieszkańcy  z ty ch miejscowości. 
 
      Wy jaśnień udzielił Wójt Gminy  Jan KULAS – na zebraniu wiejskim nie dalej jak 4 lata temu 
      w Węsiorach taka dy skusja by ła przeprowadzona. 
      Na zebraniu by ło 100 osób, którzy  stwierdzili, iŜ do Sulęczy na zgodziliby  się posy łać dzieci, ale do  
      Borka Kamiennego nie wy raŜają zgody  na dowoź dzieci do szkoły . 
      Twierdzili, iŜ do Sulęczy na dzieci wyś lemy . 
      Na pewno mieszkańcy  Węsior, Podjaz i Borka Kamiennego nie będą zaskoczeni, Ŝe jest taki plan. 
 
      Radna Ewa MICHALSKA – od wielu lat dzieci od tzw. „ zerówki ” są dowoŜone ze Zdunowic,  
      śakowa i nie ma z ty m Ŝadnego problemu. 
      Będą rozdzielone: 

- szkoła podstawowa,  
- gimnazjum. 
 
Sekretarz Gminy  Wiesław ULATOWSKI – argumenty Pana radnego BRONKA są waŜne. 
Trzeba pamiętać, iŜ dziecko w pewny m momencie i tak musi pójść do gimnazjum, a później do szkoły  
średniej. 
 Przy zwyczajenie małego dziecka do dowozów powinno dla niego by ć dobre. 
 W przy szłości te trzy  obiekty  będzie moŜna zagospodarować na inny  cel. 

 
        Przewodniczący  Rady  Gminy  Bernard GRUCZA – sprzeciw rodziców z Węsior by ł wielki, Ŝe 
        względu na propozy cje dowoŜenia dzieci do Borku Kamiennego. Na to nie wy raŜono zgody . 
        W XXI wieku naleŜy  korzystać z pomocy  naukowy ch. W nowej szkole będą gabinety   



        Przedmiotowe, tj.: f izy czny , chemiczny , biologiczny, itd.  
        Po przejściu ucznia z małej szkoły do szkoły  średniej zderzenie jest wielkie. 
        MłodzieŜ przez pewien czas jest bardzo zagubiona, gdy Ŝ sam mam takie doświadczenie. 
        W takich warunkach nie moŜna uczy ć nasze dzieci. 
         Posiadamy  teraz taką piękną halę sportową w Sulęczy nie. Chwała za to Wójtowi , radzie. 
         Teraz ta hala ma by ć pusta.  
         Naszy m obowiązkiem jest umoŜliwienie zrównania szans naszy ch dzieci. 
         W nowym obiekcie przy  hali sportowej będzie mieścić się Szkoła Podstawowa w Sulęczy nie, a  
         w obecnej szkole będzie mieścić się gimnazjum. 
         Teraz nie wy cofujmy  się. Nauczanie będzie odby wało się w dobry ch warunkach lokalowy ch, to 
         będzie z korzy ścią dla uczniów. 
         Przewoźnik musi dostosować się do zaleceń gminy, nie ma prawa sam nic narzucać. 
 
         Radny  Marcin JARZEMBIŃSKI – takie argumenty  muszą usły szeć rodzice z miejscowości, 
         w których będą likwidowane szkoły  podstawowe, a dzieci będą dowoŜone do nowo  
         wy budowanej szkoły  podstawowej w Sulęczy nie. 
           
         Radny  Grzegorz BIELICKI – z punktu ekonomicznego wszystko przemawia za likwidacją  
         trzech placówek oświatowy ch w gminie.  
         My  i tak tego nie rozstrzygniemy podczas głosowań. 
         Zapewne, narazimy  się na kry ty kę ze strony  części rodziców, lecz moim zdaniem idzie to w  
         dobry m kierunku. 
 
         Wójt Gminy  Jan KULAS – w chwili obecnej mamy  problem z ilością pomieszczeń dla uczącej się 
         młodzieŜy  w Zespole Szkół w Sulęczy nie.  
         Nie moŜna robić coś takiego, co za parę lat trzeba będzie wy kony wać od nowa. 
 
  Na powy Ŝszym zakończono dy skusje nad sprawozdaniem z prac Wójta Gminy  za okres od dnia  
   24 paŜdziernika 2007 roku. 
 
  Przedmiotowe sprawozdanie stanow i załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad 4 
 
Podjęcie uchwał  w sprawach:  
 

a)przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i  kierunków  
   zagospodarowania przestrzennego Gminy Sulęczyno. 
  
   Radni Rady Gminy  otrzy mali w dniu 07 grudnia 2007 roku za potwierdzeniem odbioru  projekt 
    uchwały  w sprawie: przy stąpienia do sporządzenia zmiany  Studium uwarunkowań i kierunków  
    zagospodarowania przestrzennego Gminy  Sulęczy no, celem  zapoznania się. 
 
 
    Zakres zmian polegający  na wy znaczeniu na terenie gminy  Sulęczy no: 
 
    1)kolejny ch terenów zabudowy  mieszkaniowej jednorodzinnej, 
    2)kolejny ch terenów zabudowy  letniskowej, 
    3)kolejny ch terenów zabudowy  produkcy jnej i usługowej, o nieuciąŜliwy m i uciąŜliwy m wpły wie  
       na środowisko, 
    4)terenów do budowy  inf rastruktury  technicznej  
    oraz wery fikacji doty chczasowy ch rozwiązań przy jęty ch w obowiązującym studium. 
 



    Przewodniczący  Rady  Gminy  Bernard GRUCZA – chodzi o tereny  pod budownictwo mieszkaniowe. 
 
    Wójt Gminy  Jan KULAS – tak, między  inny mi o kolejne tereny zabudowy  mieszkaniowej  
    jednorodzinnej. 
 
    Po ty ch wyjaśnieniach Przewodniczący  Rady Gminy  Bernard GRUCZA przedstawił projekt uchwały   
    w  sprawie: przy stąpienia do sporządzenia zmiany  Studium uwarunkowań i kierunków  
    zagospodarowania przestrzennego Gminy  Sulęczy no.  
 
    Rada Gminy  przy stąpiła do głosowania nad powy Ŝszą sprawą. 
  
    Głosowanie przebiegało, jak poniŜej:  
  
    - za podjęciem uchwały  w sprawie: przy stąpienia do sporządzenia zmiany  Studium uwarunkowań  
      i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sulęczyno głosowało 15 radny ch Rady   
      Gminy . 
 
    Rada Gminy  jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

   UCHWAŁA – Nr X/72/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 19 grudnia 2007 roku  
   w  spraw ie:  przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium  uw arunkow ań  
   i kierunków zagospodarow ania przestrzennego Gminy Sulęczyno stanow i  załącznik do  
    niniejszego protokołu; 
 

b)przystąpienia Gminy Sulęczyno do Związku Stowarzyszeń Centrum Wspierania Rozwoju 
   Lokalnego FUTURA.  
 
   Radni Rady Gminy  otrzy mali w dniu 07 grudnia 2007 roku za potwierdzeniem odbioru projekt 
    uchwały  w sprawie przy stąpienia Gminy  Sulęczy no do Związku Stowarzyszeń Centrum Wspierania 
    Rozwoju Lokalnego FUTURA, celem zapoznania się. 
  Chodzi o wyraŜenie woli przy stąpienia Gminy  Sulęczy no w charakterze członka zwy czajnego do  
    Związku Stowarzy szeń Centrum Wspierania Rozwoju Lokalnego FUTURA. 
 
   Sekretarz Gminy  Wiesław ULATOWSKI przy bliŜy ł omawiane zagadnienie. 
 
  Do główny ch celów statutowych stowarzy szenia zaliczono: 
      
      a)tworzenie warunków rozwoju przedsiębiorczości, zwłaszcza mikro, mały ch i średnich  
         przedsiębiorstw, 
      b)podejmowanie działań słuŜący ch rozwojowi przedsiębiorczości, 
      c)pozy skiwanie środków na działalność z dostępny ch f unduszy  pomocowy ch, 
      d)podejmowanie działań na rzecz rozwoju społeczno-gospodarczy ch, 
      e)akty wizowanie i integrowanie środowiska lokalnego, 
      f)wspieranie inicjaty w społeczny ch. 
      
      Cele stowarzy szenia podane są w § 12 Statutu Związku Stowarzy szeń Centrum Wspierania  
      Rozwoju Lokalnego FUTURA.  
 
      1.Tworzenie warunków rozwoju przedsiębiorczości, zwłaszcza mikro, mały ch i średnich  
         przedsiębiorstw. 
      2.Rozwój społeczno – gospodarczy . 
      3.Ograniczenie bezrobocia. 
      4.Prowadzenie działalności oświatowej. 
      5.Wspieranie inicjaty w społeczny ch, ze szczególny m uwzględnieniem obszaru Powiatu  



         Kartuskiego. 
 
       MoŜna pozy skać środki tzw. „ miękkie ”. 
       Szkoda by łoby , Ŝeby  powiat kartuski nie ubiegał się o środki f inansowe, a jest ich „ sporo ”. 
 
       Składka na działalność statutową:  
 

- w 2008 roku – 0,80 zł od 1 mieszkańca, 

- w 2009 roku – 0,60 zł od 1 mieszkańca, 

- w 2010 roku – 0,40 zł od 1 mieszkańca. 
         
    Po wy jaśnieniu Przewodniczący  Rady Gminy  Bernard GRUCZA przedstawił projekt uchwały  w  
     sprawie przy stąpienia Gminy  Sulęczy no do Związku Stowarzy szeń Centrum Wspierania Rozwoju  
     Lokalnego FUTURA. 
 
     Rada Gminy  przy stąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały . 
 
     Głosowanie przebiegało, jak poniŜej:  
  
    - za podjęciem uchwały  w sprawie przy stąpienia Gminy Sulęczyno do Związku Stowarzy szeń 
      Centrum Wspierania Rozwoju Lokalnego FUTURA głosowało 15 radnych Rady Gminy . 
       
    Rada Gminy  jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

    UCHWAŁA – Nr X/73/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia  19 grudnia 2007 roku  
    w sprawie przystąpienia Gminy Sulęczyno do Zw iązku Stowarzyszeń  Centrum     
    Wspierania Rozwoju Lokalnego FUTURA  stanow i  załącznik do niniejszego protokołu; 
 

c)zasad udzielania stypendiów sportowych.  
     
   Radni Rady  Gminy  otrzy mali w dniu 07 grudnia 2007 roku za potwierdzeniem odbioru projekt  
    uchwały  w sprawie zasad udzielania sty pendiów sportowy ch.  
     
    Wójt Gminy  Jan KULAS stwierdził, iŜ na wspólny m posiedzeniu Komisji ds. Oświaty  Rady  Gminy  
    i Komisji ds. Tury sty ki, Kultury  i Sportu Rady Gminy  Sulęczy no, które odby ło się w dniu  
    14 grudnia 2007 roku ( po otrzy maniu materiałów na obrady  dzisiejszej sesji ) wniesiono uwagi do  
    projektu regulaminu przy znawania stypendiów sportowych: 
    
     - w  § 4 
  

    Sty pendium przy znaje Wójt po otrzy maniu wniosku wraz z opinią gminnej komisji ds.  
    przy znawania sty pendiów sportowy ch powołanej przez Wójta Gminy  zwanej dalej „ komisją ”.  
  
    Rada Gminy  wniosła poprawkę w § 4 w wersji podanej przez Wójta Gminy . 
  
    Zostanie powołana przez Wójta Gminy  gminna komisja ds. przyznawania sty pendiów sportowy ch,  
    która będzie wy dawała opinie o złoŜony ch wnioskach. 
 
    W projekcie regulaminu proponuje się, aby  wnioski o sty pendia sportowe na 2008 rok składać do  
    dnia 31 stycznia 2008 roku, a w kolejny ch latach kandy datów naleŜy  zgłaszać do końca września  
    kaŜdego roku kalendarzowego, poprzedzającego rok. 
 
    Po ty ch wyjaśnieniach Przewodniczący  Rady Gminy  Bernard GRUCZA przedstawił projekt uchwały  
    w sprawie zasad udzielania sty pendiów sportowy ch.  
      



    Rada Gminy  przy stąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zasad udzielania  
    sty pendiów sportowy ch.  
      

    Głosowanie przebiegało, jak poniŜej:  
  

- za podjęciem uchwały  w sprawie zasad udzielania sty pendiów sportowy ch głosowało 
  15 radnych Rady Gminy. 

 

    Rada Gminy  jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

   UCHWAŁA – Nr X/74 /2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 19 grudnia 2007 roku w   
   spraw ie zasad udzielania  stypendiów  sportowych stanow i  załącznik do niniejszego protokołu; 
   

d)rozpatrzenia skargi. 
 

   Radni Rady Gminy  otrzy mali w dniu 07 grudnia 2007 roku za potwierdzeniem odbioru: 
    
    a)skargę Pana Bogdana MALEK skierowaną do Rady  Gminy  Sulęczy no z dnia 21 listopada  
       2007 roku na działalność Wójta Gminy  dotyczącą lokalizacji drogi na jego nieruchomości jak teŜ  
        pozbawienia go zasiłku rodzinnego za okres dwóch miesięcy, 
    b)projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Bogdana MALEK na działalność Wójta  
       doty czącą lokalizacji drogi na jego nieruchomości jak teŜ pozbawienia go zasiłku rodzinnego za  
       okres dwóch miesięcy  wraz z uzasadnieniem i cały m kompletem dokumentów doty czący ch spraw  
       poruszony ch w skardze. 
    W dniu 2007.11.21 do Rady Gminy wpły nęła skarga Pana Bogdana MALEK, zam. Borek,  
       nr d.40 podnosząca, Ŝe Wójt: 
       1)podjął ponowne działanie zmierzające do odebrania mu ziemi  i przekształcenia jej na drogę  
          publiczną, 
       2)posługując się uprzednio f ałszy wy mi dokumentami przegrał sprawę sądową o rozgraniczenie, 
       3)wszczynając w/w sprawy marnotrawi pieniądze podatników, 
       4)okradł skarŜącego w ten sposób, Ŝe nie otrzy mał on zasiłku rodzinnego za okres dwóch miesięcy . 
       Powy Ŝsze zarzuty są całkowicie bezpodstawne i zawierają znamiona pomówienia i oczernienia  
       Wójta jako f unkcjonariusza publicznego. 
          OtóŜ Sąd Rejonowy  w Kartuzach postanowieniem z dnia 18 czerwca 2003 roku–sy gn. akt I Ns      
       451/02 dokonał rozgraniczenia nieruchomości połoŜony ch w Borku, tj. działki nr 7 stanowiącej    
       własność Skarbu Państwa z działkami nr 3,4 i 5 stanowiący mi własność Bogdana Malek oraz     
       działką nr 370 stanowiącą własność Edmunda Bigus. Celem postępowania by ło ustalenie    
       przebiegu drogi w ty m terenie i zostało przeprowadzone na wniosek Gminy  jako, Ŝe uprzednie     
       postępowanie administracy jne nie doprowadziło do rozstrzy gnięcia sprawy . 
          Od postanowienia Sądu Rejonowego w Kartuzach Bogdan Malek wniósł apelację, która Sąd    
       Okręgowy  w Gdańsku postanowieniem z dnia 20 listopada 2003 roku – sy gn.akt III Ca 1092/03, 
       oddalił. 
          Od postanowienia Sądu Okręgowego skarŜący  złoŜy ł kasację, jednakŜe Sąd Najwy Ŝszy     
       postanowieniem z dnia 16 listopada 2004 roku odmówił przy jęcia kasacji do rozpoznania i w  
 
       ty mŜe dniu postanowienie Sądu Rejonowego w Kartuzach stało się prawomocne. W dniu  
       05 kwietnia 2005 roku Sąd Rejonowy  nadał przedmiotowemu postanowieniu klauzulę    
       wy konalności. Uzy skany  ty tuł wy konawczy stanowił podstawę do zlecenia przez Gminę    
       uprawnionej jednostce geodezy jnej posadowienia znaków graniczny ch. 
          Pan  Bogdan MALEK kwestionując w dalszy m ciągu w/w tytuł wy konawczy  wy stąpił do  
       Prokuratora  Rejonowego w Kartuzach, który  w jego imieniu skierował w dniu 2007.01.12 roku do    
       Sądu Rejonowego w Kartuzach skargę ( sy gn. akt Nr Pc.91/06 ) o wznowienie postępowania w  
       przedmiotowej sprawie.  
          W dniu 2007.04.30 Sąd Rejonowy  postanowił wznowić postępowanie o rozgraniczenie  
       zakończone prawomocny m postanowieniem.  
          Aktualnie sprawa toczy  się pod sy gn. I Ns 218/07, w której pierwsze posiedzenie Sądu odby ło się    



        w dniu 2007.12.06. 
        Z powy Ŝszego wy nika, Ŝe to skarŜący  a nie Wójt był inicjatorem ponownego wszczęcia sprawy     
        rozgraniczeniowej, która w Ŝadny m wy padku nie ma charakteru wy właszczeniowego jak to  
        sugeruje skarŜący . 
           Zarzut posługiwania się przez Wójta f ałszy wy mi dokumentami w sprawie rozgraniczeniowej     
        jest całkowicie bezzasadny , niczym nie poparty , tym bardziej jak wyŜej wskazano postępowanie z  
        wniosku Gminy  toczy ło się przed trzema insty tucjami sądowy mi, z Sądem Najwy Ŝszym włącznie 
        i Ŝaden z Sądów nie stwierdził f ałszerstwa dokumentów. 
           Doty chczasowe działania Wójta podejmowane celem uregulowania przebiegu spornej drogi       
        by ły  jak  najbardziej zasadne i zgodne z prawem i absolutnie nie doprowadziły do  
        marnotrawstwa pieniędzy podatników.  
           Odnośnie nieotrzy mania zasiłku rodzinnego za okres dwóch miesięcy  stwierdza się, Ŝe Pani  
        Renata Malek – Ŝona skarŜącego w dniu 2005.11.02 złoŜy ła w Gminny m Ośrodku Pomocy      
        Społecznej wniosek o przyznanie zasiłku rodzinnego na pięcioro dzieci oraz dodatków do tegoŜ  
        zasiłku. Zgodnie z obowiązujący mi przepisami  Kierownik GOPS decyzją Nr PS-RODZ-551/2005     
        z dnia 2005.11.02 przy znała zasiłek rodzinny  od dnia 01 listopada 2005 roku do 31 sierpnia 
        2006 roku, a nie od  01 czerwca 2005 roku jak Ŝy czy ła sobie Pani Renata Malek. Decydujące     
        znaczenie w tej sprawie ma data złoŜenia wniosku, albowiem zgodnie z art.24 ust.2 ustawy  o  
        świadczeniach rodzinny ch prawo do ty ch świadczeń ustala się począwszy  od miesiąca, w którym  
        wpły nął wniosek z prawidłowo wy pełniony mi dokumentami do końca okresu zasiłkowego. 
         Zasadność w/w decy zji potwierdziło Samorządowe Kolegium Odwoławcze decy zją z dnia     
      2006.02.27 - sy gn. akt 3680/05. 
         Tak więc, całkowicie chybiony  jest i kłamliwy  zarzut skarŜącego i w ty m zakresie.  
      

         Reasumując naleŜy  stwierdzić, Ŝe skarga Bogdana Malek całkowicie jest niezasadna, f akty  przez     
    niego podnoszone są nieprawdziwe i niczy m udokumentowane.  
 
    Zabrał głos radny  Kazimierz GAWIN, który  przy toczy ł zdanie kierowane przez Pana Bogdana  
    MALEK w swojej skardze w brzmieniu: 
 
    „ Liczę na rozsadek i powagę obecnych Radnych, bo poprzedni całkowicie popierali głupie decy zje 
       wójta ”. 
      
    Ta sama zasada i ten sam wniosek i takŜe to by ła skarga na działalność Wójta Gminy  kierowana do  
    poprzedniej Rady  Gminy . 
    Rada Gminy  stwierdziła wtedy , Ŝe tak nie jest. 
    Rada podjęła wówczas stosowną uchwałę, mając nadzieję, Ŝe sprawa zostanie def inity wnie  
    zakończona. 
    Sprawa mogła juŜ dawno by ć zakończona. Obecny  na obradach Pan B. Malek zgodził się na takie  
    rozwiązanie. Dobra wola by ła ze strony  Wójta, Rady  i do czego doszło, właśnie do niczego. Pan  
    Malek się wy cof ał. 
    Moim zdaniem ta dzisiejsza skarga jest równieŜ niezasadna.  
     
    Wójt Gminy  Jan KULAS – właśnie poprzednia Rada tak postąpiła, gdy Ŝ tak naleŜało w tej sprawie 
     postąpić. 
 
     Przewodniczący  Rady  Gminy  Bernard GRUCZA stwierdził, iŜ to jest pomówienie, obraŜanie. 
     Pan Malek głosi, Ŝe nie odda ani 1 m gruntu , będzie walczy ł do końca. 
     Zbędne są nasze dalsze dyskusje, gdy Ŝ przez cały  czas sprawa toczy  się w sądzie. 
 
     Na powy Ŝszy m zakończono dy skusję nad skargą Pana Bogdana MALEK na działalność Wójta  
     Gminy . 
 
    Przewodniczący  Rady  Gminy Bernard GRUCZA przedstawił projekt uchwały  w sprawie  
    rozpatrzenia skargi. 



 

    Rada Gminy  przy stąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 
    

   Głosowanie przebiegało, jak poniŜej:  
  

- za podjęciem uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi głosowało 15 radny ch Rady  Gminy . 
 

     Rada Gminy  jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 
     Rada stwierdziła niezasadność skargi Pana Bogdana MALEK na działalność Wójta doty czącą  
     lokalizacji  drogi na jego nieruchomości jak teŜ pozbawienia go zasiłku rodzinnego za okres dwóch  
     miesięcy . 

    UCHWAŁA  – Nr X/75/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia  19 grudnia 2007 roku  
    w  sprawie rozpatrzenia skargi stanow i  załącznik do niniejszego protokołu; 
 

e)opiniująca projekt uchwały Rady Powiatu Kartuskiego w sprawie l ikwidacji  Szpitala  
   Powiatowego im. dra  A. Majkowskiego w Kartuzach. 
 

   Radni Rady Gminy  w dniu dzisiejszy m otrzy mali następujące dokumenty  w powyŜszej sprawie: 
  a)pismo Starosty  Kartuskiego z dnia 14 grudnia 2007 roku w sprawie likwidacji Szpitala  
       Powiatowego im. dra A. Majkowskiego w Kartuzach w celu zaopiniowania przez Radę Gminy , 
    b)projekt uchwały  opiniująca projekt uchwały  Rady  Powiatu Kartuskiego w sprawie likwidacji  
        Szpitala Powiatowego im. dra  A. Majkowskiego w Kartuzach. 
    Osobom korzy stający m dotychczas ze świadczeń zdrowotny ch udzielanych przez likwidowany   
    Szpital zostanie zapewnione dalsze udzielanie ty ch świadczeń w cały m doty chczasowy m zakresie, 
  w sposób nieprzerwany  bez ograniczenia ich dostępności, warunków udzielania i jakości przez  
    niepubliczny  zakład opieki zdrowotnej, który  zostanie utworzony przez Powiatowe Centrum  
    Zdrowia Sp. z o.o. w Kartuzach. 
    Świadczenia dla osób uprawniony ch będą udzielane nieodpłatnie na podstawie kontraktu z  
    Narodowy m Funduszem Zdrowia.  
    Niepubliczny  zakład opieki zdrowotnej zapewni usługi medy czne w zakresie: 
    1)świadczenia usług stacjonarnej opieki zdrowotnej na oddziałach: 
      a)chorób wewnętrzny ch, 
      b)pediatryczny ch, 
      c)ginekologiczno-połoŜniczych, 
      d)chirurgiczny m ogólny m, 
      e)neonatologicznym, 
      f)rehabilitacy jny m, 
      g)anestezjologii i intensy wnej terapii. 
 
 
   2)prowadzenia przy szpitalny ch poradni specjalisty cznych, 
   3)zapewnienia pomocy  w zakresie ratownictwa medy cznego. 
     
   Przewodniczący  Rady  Gminy  Bernard GRUCZA przedstawił projekt uchwały  w przedmiotowej 
     sprawie, a następnie poddał pod głosowanie. 
 
   Rada Gminy  przy stąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały opiniująca projekt  uchwały  Rady   
     Powiatu Kartuskiego w sprawie likwidacji Szpitala Powiatowego im. dra  A. Majkowskiego w  
     Kartuzach. 
 

     Głosowanie przebiegało, jak poniŜej:  
  



- za podjęciem uchwały  opiniująca projekt uchwały Rady  Powiatu Kartuskiego w sprawie likwidacji Szpitala 
Powiatowego im. dra A. Majkowskiego w Kartuzach  głosowało 15 radny ch Rady  Gminy . 

 

     Rada Gminy  podjęła jednogłośnie przedmiotową uchwałę. 
 
     Rada Gminy  zaopiniowała pozy ty wnie projekt uchwały  Rady  Powiatu Kartuskiego w sprawie  
      likwidacji Szpitala Powiatowego m. dra A. Majkowskiego w Kartuzach. 
 

    UCHWAŁA – Nr X/76/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia  19 grudnia 2007 roku  
    opiniująca projekt uchw ały Rady Pow iatu Kartuskiego w  spraw ie likw idacji  
    Szpitala Pow iatow ego im. dra A. Majkowskiego w  Kartuzach stanow i  załącznik do     
      niniejszego protokołu;  

 
 f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kartuskiemu. 
 
   Radni Rady  Gminy  otrzy mali w dniu 07 grudnia 2007 roku za potwierdzeniem odbioru projekt    
   uchwały  w sprawie: udzielenia pomocy f inansowej Powiatowi Kartuskiemu z przeznaczeniem na  
   zakup aparatu „ BIMERU ARGONOWEGO ” do poprawy warunków wy kony wania zabiegów    
    usuwania raka przewodu pokarmowego w początkowej f azie dla Szpitala Powiatowego 
    im. dra A. Majkowskiego w Kartuzach.  
    Pomoc f inansowa w kwocie 5.000,00 zł zostanie udzielona ze środków budŜetu Gminy  Sulęczy no na  
    2008 rok. 
         
    Rada Gminy  przy stąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie: udzielenia pomocy   
    f inansowej Powiatowi Kartuskiemu w zakupie aparatu „ BIMERU ARGONOWEGO ” do poprawy   
    warunków wy kony wania zabiegów usuwania raka przewodu pokarmowego w początkowej fazie  
    dla Szpitala Powiatowego im. dra A. Majkowskiego w Kartuzach.  
    
    Głosowanie przebiegało, jak poniŜej:  
  

- za podjęciem uchwały  w sprawie: udzielenia pomocy  f inansowej Powiatowi Kartuskiemu głosowało 15 
radnych Rady Gminy . 

 
    Rada Gminy  podjęła jednogłośnie przedmiotową uchwałę. 
 

    UCHWAŁA – Nr X/77/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 19 grudnia 2007 roku w   
    spraw ie: udzielenia pomocy f inansow ej Pow iatow i Kartuskiemu stanowi  
   załącznik do niniejszego protokołu; 

 
 
 

g)zmian w budŜecie gminy Sulęczyno na rok 2007. 
 

   Radni Rady Gminy  w komplecie materiałów za potwierdzeniem odbioru w dniu 07 grudnia 
    2007 roku otrzy mali projekt uchwały  w sprawie: zmian w budŜecie gminy Sulęczyno na rok 2007 
    celem zapoznania się.  
      
   Skarbnik Gminy  Barbara WAWRZON szczegółowo omówiła propozy cję zmian w budŜecie gminy   
    Sulęczy no na rok 2007. 
 
   Zwiększa się: 
 
    - dochody  budŜetu Gminy  k kwotę 45.517,00 zł do kwoty  14.093.897,00 zł, 
    - wy datki budŜetu Gminy  o kwotę  16.916,00 zł do kwoty  15.139.066,00 zł  
 
      oraz  



 
    dokonuje się przesunięć w wy datkach budŜetu Gminy  poprzez: 
 
     - zmniejszenie wy datków o kwotę 9.000,00 zł, 
     - zwiększenie wy datków o kwotę 9.000,00 zł. 
 
    Brak dy skusji nad zmianami w budŜecie gminy  Sulęczy no na rok 2007. 
 
    Po wy jaśnieniach Przewodniczący  Rady  Gminy  Bernard GRUCZA poddał pod głosowanie projekt  
    uchwały  w sprawie: zmian w budŜecie gminy  Sulęczy no na rok 2007. 
     
   Rada Gminy  przy stąpiła do głosowania nad podjęciem  uchwały w sprawie: zmian  w budŜecie  
    gminy  Sulęczy no na  rok 2007. 
 
    Głosowanie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchwały  w sprawie: zmian w budŜecie gminy Sulęczyno na rok 2007 głosowało 15 radny ch 
Rady Gminy . 

 
    Rada Gminy  jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 

    UCHWAŁA – Nr X/78/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 19 grudnia    
    2007 roku w sprawie: zmian w budŜecie gminy Sulęczyno na rok 2007  
    stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
  
h)budŜetu Gminy Sulęczyno na rok 2008. 
 
   Radni Rady Gminy  w komplecie materiałów na obrady X sesji Rady  Gminy  za pokwitowaniem   
    odbioru otrzy mali w dniu 07 grudnia 2007 roku projekt uchwały  w sprawie uchwalenia budŜetu    
    Gminy   Sulęczy no na rok 2008 w celu dogłębnego zapoznania się. 
 
   Przed rozpoczęciem obrad X sesji Rady  Gminy Sulęczyno radni Rady  Gminy  otrzy mali kserokopię  
    uchwał: 
 
   - Nr  141/IV/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 
        28 listopada 2007 roku w sprawie opinii o projekcie budŜetu Gminy  Sulęczy no na 2008 rok wraz z       
        inf ormacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami, 
 
 
     -  Nr 142/IV/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 
        28 listopada 2007 roku w sprawie opinii o moŜliwości sf inansowania def icy tu budŜetowego oraz  
        prawidłowości prognozy  długu publicznego Gminy  Sulęczy no.  
  
   Powy Ŝsze uchwały  Składu Orzekającego Regionalnej Izby  Obrachunkowej w Gdańsku stanowią  
     załączniki do niniejszego protokołu. 
 
     Wójt Gminy  Jan KULAS zaproponował wniesienie zmian do Wieloletniego Planu Inwesty cy jnego  
     na rok 2008 oraz na lata 2009 – 2013 realizowane przez Gminę – załącznik Nr 3 do projektu uchwały . 
      
 

Lp. Nazwa zadania  Rok  Środki 
własne   

Środki U. E. i inne 
środki pozabudŜetowe  

Razem  



  3 
   

Budowa szkoły  w 
Sulęczynie  

  2008 
  2009 
  2010 
Razem 

   125.000,00 zł 
   950.000,00 zł 
1.150.000,00 zł 
2.225.000,00 zł 

              - 
     2.850.000,00 zł  
     3.000.000,00 zł  
     5.850.000,00 zł  

    125.000,00 zł 
 3.800.000,00 zł  
 4.150.000,00 zł  
8.075.000,00 zł  

  6 Remont i rozbudowa 
świetlicy wiejskiej w 
Kistowie  

  2008 
 2009 
Razem  

     10.000,00 
zł 
     55.000,00 
zł 
    65.000,00 zł  

             - 
        165.000,00 zł  
        165.000,00 zł  

      10.000,00 zł  
    220.000,00 zł 
   230.000,00 zł   

  8 Remont i rozbudowa  
Wiejskiego Domu Kultury 
w Sulęczynie  

  2008 
  2009  
Razem  

     15.000,00 
zł 
   125.000,00 zł 
 140.000,00 zł  

              -  
        375.000,00 zł 
       375.000,00 zł  

      15.000,00 zł  
    500.000,00 zł  
   515.000,00 zł  

   Ogółem zaplanowano środki 12.589.000,00 zł     26.085.000,00 zł 38.674.000,00 zł  

 
       TakŜe w Planie Inwesty cy jny m na rok 2008 – załącznik Nr 4 do projektu uchwały: 
     
 

Lp. Nazwa zadania  Rok  Środki 
własne   

Środki U. E. i inne 
środki pozabudŜetowe  

Razem  

  4 
   

Ciąg spacerowo –  
Wypoczynkowy wzdłuŜ 
rzeki  Słupi  

  2008 
Razem 

    20.000,00 zł  
   20.000,00 zł   

          90.000,00 zł       
          90.000,00 zł       

    110.000,00 zł 
   110.000,00 zł 
 

  9 Budowa chodników przy 
drodze nr 1934 G 
w miejscowości  
Sulęczyno  

  2008 
Razem  

   110.000,00 zł 
   110.000,00 zł 

             - 
         
         

    110.000,00 zł  
    110.000,00 zł 

 
     Rada Gminy  wprowadziła poprawki w załączniku Nr 3 do projektu uchwały . 
 
    Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Sulęczyno na  
    rok 2008: 
 
    1.Radny  Rady  Gminy  Kazimierz GAWIN stwierdził, iŜ w planie inwesty cy jny m na rok 2008 w  
        załączniku nr 4 do projektu uchwały  jest zapis w punkcie 5  „ Termomodernizacja  
        budy nku „ Agronomówki ” w Sulęczy nie – rok 2008 – środki własne kwota w wy sokości  
        70.000,00 zł. 
 
        Py tanie: 
 

        Czy  na to zadanie nie moŜna pozyskać środki spoza budŜetu ? 
 

        Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy  Jan KULAS twierdząc, iŜ na to zadanie nie moŜna uzy skać  
        środki finansowe z zewnątrz. 
 
        Kolejne py tanie zadane przez radnego K.GAWIN: 
 
        Czy  na zadanie pkt 3 „ Budowa muru oporowego oraz remont zbiornika do gromadzenia wód  
        opadowych w Węsiorach ” – kwota 85.000,00 zł nie moŜna uzy skać środki pozabudŜetowe ? 
 

         Wójt Gminy  Jan KULAS – kwestia odwodnienia centrum Węsior jest bez odpływu od początku  
        jak pobudowano szosę.  
        Pobudowany  zbiornik się rozsy pał. 
 
        JeŜeli nie pobudujemy  muru to stodoła Pana Dawidowskiego moŜe się „ rozpaść ”, a wtedy  koszty   
         będą bardzo duŜe. 



         Pozwolenie otrzymaliśmy dopiero 19 października 2007 roku. 
         W planie jest pojemność zbiornika 120 m3 . Zminimalizujemy wy jazdy  do wy pompowywania  
         wody  ze zbiornika.  
         Sprawy f ormalne trwały  tak długo. 
 
         Konty nuacja wypowiedzi radnego Kazimierza GAWIN – celowość wykonania zadania nie budzi  
         wątpliwości. DuŜo pieniędzy  wy datkujemy bez pozyskiwania środków z zewnątrz. 
 
         Rozumiem troskę radnego Rady  Gminy  stwierdził Wójt Gminy  Jan KULAS. 
 

         Radny  K.GAWIN – prognoza spłaty  długu Gminy  – rozumiem, Ŝe jest to kredy t. 
 
         Wójt Gminy  Jan KULAS potwierdził, tak, to kredy t. 
         Zaciągnięty  kredy t musi by ć tam umieszczony . 
 
  2.Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Stef an KARCZ  poruszy ł sprawę istniejącego „ Programu  
     Odnowy  Wsi Mściszewice do roku 2012 ”. W planie inwesty cyjny m na rok 2008 nie ma mowy  nic o  
     planowanych  inwesty cjach w Mściszewicach. 
     W ostatnich latach na terenie Mściszewic były  wy kony wane prace społeczne. 
 

     Sekretarz Gminy  Wiesław ULATOWSKI wy jaśnił, iŜ o środki pozabudŜetowe moŜe ubiegać się  
     gmina, insty tucje kultury , kościół, organizacje pozarządowe, itd. 
     Zakres pomocy  m.in. na budowę, przebudowe obiektów słuŜący ch promocji. Chodzi o poprawę  
     jakości Ŝycia, promowanie dziedzictwa kulturowego. 
     Nie uzy ska się środków f inansowy ch, np. na budowę wodociągów.  
     Najwy Ŝszą pomoc moŜna uzy skać w wy sokości 500.000,00 zł, a najniŜsza wy nosi 25.000,00 zł. 
     Do tej edycji ( kwiecień 2008 ) zgłosiliśmy  dwa projekty .  
     Z rozmów z Urzędem Marszałkowskim wy nika, Ŝe otrzy mamy  środki na Kistowo i Sulęczy no. 
     
     Py tanie zgłoszone przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy  Stef ana KARCZA: 
 
     Co stoi na przeszkodzie zgłosić trzeci projekt ? 
     
     Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy  Jan KULAS twierdząc, iŜ w danej edy cji moŜna zgłosić dwa  
     projekty . 
 
     Nie moŜna tak mówić, Ŝe nic nie wykonuje się na terenie Mściszewic.  
 
     Zaplanowano środki na: 
 

     - budowę szosy  do Skoczkowa ( 400 m ) – 80.000,00 zł, 
 

     - szambo przy  Zespole Szkół w Mściszewicach – ok.17.000,00 zł, 
     - ogrodzenie przy  Zespole Szkół w Mściszewicach, 
     - oprogramowanie – 4.000,00 zł. 
 
     Remont i rozbudowa Wiejskiego Domu Kultury  w Sulęczy nie jest sprawą bardzo waŜną, gdy Ŝ 
     Urząd Gminy  musi uzy skać dodatkowe pomieszczenia, aby  móc odpowiednio f unkcjonować.  
     Gmina musi zwrócić część kosztów poniesiony ch przy budowie wodociągu w Bielawkach  
     - 14.000,00 zł oraz 2.000,00 zł na „ Osiedlu za Cmentarzem ” w Sulęczynie – dla sześciu inwestorów,  
     który  chcą oddać do uŜy tku w I - szy m półroczu 2008 roku. 
 

     Radny  Kazimierz GAWIN – jeś li ktoś pobudował sam wodociąg, czy  musi mieć pozwolenie ?  
 

     Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy  Jan KULAS – tak. Musi mieć całość dokumentacji. 
   

  3.Zabrał glos sołty s sołectwa śakowo Stanisław ZŁOCH – wątpliwości są, ale co to daje. 
     Małe sołectwa teŜ płaca podatki, a w ty ch sołectwach nic się nie robi. 



     Cały  czas inwestuje się w Sulęczy nie i w Mściszewicach. 
     Jestem zaskoczony  wprowadzeniem nowego zadania, dot. WDK. 
 

     Przewodniczący  Rady  Gminy  Bernard GRUCZA – hala sportowa w Sulęczy nie i szkoła jest dla  
     całej gminy , nie tylko dla mieszkańców Sulęczy na. 
     Chodzi nam wszy stkim o wyrównanie startu naszej młodzieŜy  do standardów miejskich. 
 

     Zabrał głos Wójt Gminy  Jan KULAS, który  stwierdził, iŜ po ukończeniu budowy  drogi Skoczkowo,  
     przy stąpimy  do budowy  drogi do śakowa, zgodnie z WPI . 
      
     W punkcie 2 Wieloletniego Planu Inwesty cy jnego na rok 2008 oraz na lata 2009 – 2013 realizowany   
     przez gminę – Rewitalizacja przestrzeni publicznej wsi Sulęczy no – zamierza się wy konać ciąg     
     pakietu drogowego, tj. ulicę Sportową, Szkolną, Zielona Droga w Sulęczy nie.   
     Koszty  te równieŜ mogą wzrosnąć, jeŜeli przystąpimy do wy konania ulicy  Wojska Polskiego  
     i ulicy  Stef ana śeromskiego w Sulęczy nie. 
    
     Na powy Ŝszy m zakończono dy skusję nad budŜetem gminy  Sulęczy no na rok 2008.  
 
     Po wy jaśnieniach składanych przez Wójta Gminy  Jana KULASA i Skarbnika Gminy  Barbarę  
     WAWRZON Rada Gminy  przy stąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały  w sprawie  
     uchwalenia budŜetu gminy  Sulęczy no na rok 2008. 
 

    Głosowanie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchwały  w sprawie uchwalenia budŜetu gminy  Sulęczy no na rok 2008 głosowało 15 
radnych Rady Gminy . 

 
    Rada Gminy  jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 

   UCHWAŁA – Nr X/79/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 19 grudnia  
   2007 roku w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Sulęczyno na rok  
   2008 stanowi  załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 5 
 

   Interpelacje, zapytania i wolne wniosk i. 
 
 
   1.Wójt Gminy  Jan KULAS poinf ormował , iŜ w dniu 17 grudnia 2007 roku wpły nęło pismo od  
        Dy rektor Szkoły Podstawowej w Podjazach Pani Reginy  PRZEBOROWSKIEJ – WINIMKO , w  
        który m pisze „ składam  rezy gnacji z f unkcji dy rektora ze skutkiem naty chmiastowy m ”. 
        Panią Dy rektor obowiązuje 3-miesięczne wypowiedzenie.  
        Powodem takiej decy zji jest sprawa Pani Reginy  REJMAK.  
        Wcześniej przeprowadziłem rozmowę z Panią Dy rektor. W tut. Urzędzie panuje taka prakty ka, 
        Ŝe pracownicy  sami przy gotowują odpowiedzi na pisma, a radca prawny  bada pod względem  
        prawny m. 
        Pani Dyrektor  nauczy ciel dy plomowany  powiedziała, Ŝe ona nie umie takiego pisma napisać.  
        Ef ekt mamy  taki jaki mamy . 
        Kiedy ś w Podjazach pracowała Pani Rejmak, którą zwolniła Pani Dy rektor, gdy Ŝ nie miała pełnej  
        wiedzy . 
        Pani Rejmak złoŜy ła pismo do mnie, a ja według właściwości ( gestii ) odesłałem go Pani Dy rektor  
        Szkoły  Podstawowej w Podjazach. 
 



    2.Radny  Jan SOMINKA zawnioskował o: 
 
        a)postawienie pojemników na odpady  stałe, 
        b)postawienie znaku zakazu zatrzymy wania się pojazdów na skrzy Ŝowaniu ulic w Sulęczy nie. 
 
        Wójt Gminy  Jan KULAS – zamierzamy  zamontować wy Ŝsze krawęŜniki, tak, aby  samochody   
        cięŜarowe nie mogły  wjeŜdŜać na chodnik. 
 
        Zdaniem radnego Kazimierza GAWINA naleŜy  zamontować zawieszane barierki i wtedy Ŝaden 
        samochód tam nie wiedzie. 
        Jest taki przepis, który  powinien by ć przestrzegany. To wniosek do policji. 
         
        Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy Stef an KARCZ – wpierw naleŜy  ustalić, gdzie się 10 m  
        zaczy na od skrzyŜowania i kończy 10 m od skrzy Ŝowania. Ten przepis jest martwy . 
        Wy gląda w prakty ce to tak, Ŝe usunięty  pojazd zrobi miejsce następnemu pojazdowi.  
        Policja nie jest wstanie sobie z ty m problemem poradzić. 
       Skończą się skargi na policję, jeŜeli się będzie karać mandatem 200,00 zł. 
       Karanie uŜy tkowników pojazdów to nie jest rozwiązanie problemu. 
        UniemoŜliwić f izycznie wjazd pojazdu na chodnik rozwiązałoby  problem parkowania na  
        chodniku. 
        MoŜna by łoby  postawić znak inf ormujący , Ŝe jest to rejon skrzy Ŝowania. 
 
       Radny  Grzegorz BIELICKI – w Trójmieście od razu jest egzekwowany mandat za takie  
       przekroczenie. 
 
       Wiceprzewodniczący  Rady Gminy Stef an KARCZ – to prawda ten przepis jest egzekwowany  przez  
       policjantów. 
     
      Przewodniczący  Rady  Gminy  Bernard GRUCZA stwierdził, iŜ naleŜy  zamontować wy sokie  
       krawęŜniki, które uniemoŜliwiały by  wjazd samochodów na chodniki. 
       Zamontować tablicę – dziękuję za nie parkowanie na chodniku, np. dzieci z Sulęczy na. 
        
    3.Wójt Gminy  Jan KULAS – zabrania wiejskie odbędą się w miesiącu marcu 2008 roku. 
 
       Radny  Jan SOMINKA stwierdził, iŜ mieszkańcy  poszczególnych sołectw winni wcześniej by ć  
        poinf ormowani o zebraniach wiejskich – na dwa ty godnie przed planowany m zebraniem.  
        Zebrania wiejskie winne odby wać się w późniejszy ch godzinach, np. o godz.19-tej; 
 
       Wójt Gminy  Jan KULAS – kto chce to na zabranie wiejskie przy jdzie.  
         Przy jmuję do realizacji. 
 
   4.Przewodniczący  Rady  Gminy  Bernard GRUCZA stwierdził, iŜ naleŜy : 
 

     a)numerować strony  materiałów roboczy ch, które przekazuje się radnym Rady Gminy  pod obrady   
          sesji, 
       b)uprzątnąć główną ulicę w Sulęczynie. 
 

    5.Radny  Kazimierz GAWIN zadał py tania: 
 

        a)kiedy  nastąpi remont drogi powiatowej Sulęczy no – Kołodzieje ? 
        b)czy  moŜna się dowiedzieć - jak funkcjonuje ogrzewanie na hali sportowej ? 
 

        Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy  Jan KULAS: 
 

- remont drogi Sulęczy no – Kołodzieje przeprowadzony  będzie do 2010 roku, 

- ogrzewanie hali sportowej: 



- poniesiono następujące koszty  ogrzewania, tj. za miesiące:  
  - sierpień 2007 roku        - ok.   700,00 zł, 
  - wrzesień 2007 roku       -     1.300,00 zł, 
 - październik 2007 roku   -     2.436,00 zł. 
Ogrzewanie zdaje egzamin. Nie jest zimno, co moŜe stwierdzić Pan Stef ański, który tam 
prowadzi zajęcia. 
30 % zapas – moc ogrzewania. 

       
         Radny  Grzegorz STEFAŃSKI potwierdził, iŜ to ogrzewanie zdaje egzamin. 
 
     6.Radny  Czesław MYSZK stwierdził, iŜ: 
 
        a)na zebraniu wiejskim wnioskowano o wy cięcie krzewów przy  drodze Podjazy – Widna Góra. 
           Doty chczas zadanie nie zostało wy konane; 
        b)woda – awaria w hy droforni w Widnej Górze. 
         

        Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy  Jan KULAS twierdząc, iŜ obiecałem, Ŝe krzaki będą wycięte. 
        Planowałem, Ŝe te prace wy konane będą przez pracowników interwency jny ch. Nie dało się to  
        wy konać. Trzeba będzie to w inny sposób wy konać.  
    Awarie na bieŜąco naleŜy  zgłaszać do pracowników tut. Urzędu. 
 
   7.Radny  Stanisław KLASA poruszy ł sprawę korzy stania z hali sportowej w Sulęczy nie przez  
      sportowców z Klubu Sportowego z Węsior. SkarŜy li się, Ŝe nie mogli skorzy stać z hali. 
 
      Radny  Grzegorz STEFAŃSKI – do godziny  17-tej z hali korzy sta młodzieŜ szkolna, zaś od 
      godz.17-tej do 19-tej jest rezerwacja hali przez grupy  młodzieŜy. 
      Grupa z Węsior moŜe korzystać z hali od godz.19-tej do godz.21-ej. 
      By ła taka sprawa, Ŝe bez wcześniejszego uzgodnienia weszli na halę chłopcy  z Węsior i chcieli  
      grać. W ty m czasie na hali sportowej by ł pracownik Pan śELEśNIK i akurat inna grupa korzy stała  
      z hali.  
 
      Po odmowie młodzieŜ z Węsior zaczęła zachowy wać się agresy wnie i wulgarnie opuszczając halę. 
      By ły  takie sy gnały. 
 
      Na drzwiach hali znajduje się harmonogram korzy stania z hali sportowej. NaleŜy się z nim  
   zapoznać. 
  
   Radny  Stanisław KLASA -  taką inf ormację naleŜy  rozesłać do sołectw na terenie gminy . 
 
 8.Sołty s sołectwa Mściszewice Brunon DĄBROWSKI wnioskował w imieniu mieszkańców  
     sołectwa Mściszewice o: 
 

a) przesunięcie z godziny  6,10 na godzinę 6,30 wyjazd autobusu ze Mściszewic kurs relacji  
                  Mściszewice – Sierakowice – Kartuzy , gdy Ŝ około 30 osób dojeŜdŜa do szkół ponad- 
                gimnazjalnych na terenie Sierakowic i Kartuz, 

b) zwiększenie częstotliwości opróŜniania pojemników na odpady , gdy Ŝ pojemniki są  
przepełnione. 

 
          Na terenie sołectwa Mściszewice błąkają się bezpańskie psy , coś naleŜy  z ty m zrobić. 
     
9.Radny  Józef  MALEK wnioskował o utwardzenie tłuczniem drogi Borek – Bielawki. 
 
10.Radny  Kazimierz GAWIN ponowił wniosek w sprawie zbiórki na wiosnę 2008 roku przedmiotów  
      wielkogabary towych, tj. telewizory , pralki, tapczany , itd. 



 
11.Radny  Marcin JARZEMBIŃSKI – uwaga, Ŝeby dbać o rzeczy  małe. Dobry  dojazd, dobre drogi, 
     oświetlenia uliczne o to gmina winna dbać. 
      Mieszkańcy  chcą pomagać, lecz z ty m jest róŜnie. O ty ch trzeba dbać. Są drogi, Ŝe przez okres  
      jednego roku nie by ło równiarki na drodze, a f akty cznie jest tam potrzebna. 
 
      Wójt Gminy  Jan KULAS – są drogi, Ŝe przez okres jednego roku nie było równiarki – nie moŜna  
      tak mówić. 
     Nie zgadzam się ze stwierdzeniem, Ŝe przez cały  rok nic nie zrobiono na drodze. 
 
12.Radny  Roman STENKA podziękował Wójtowi i Radzie za naprawienie drogi i oświetlenie uliczne  
      w Czarlinie. 
 
    Na powy Ŝszy m zakończono porządek obrad X sesji V kadencji Rady  Gminy   Sulęczy no. 
 
   Przewodniczący  Rady  Gminy  Bernard GRUCZA podziękował za konstrukty wną dy skusję Ŝy czy ł     
     wszy stkim zdrowy ch i wesoły ch świąt BoŜego Narodzenia i na zakończenie stwierdził 
   „ zamy kam obrady  X sesji Rady  Gminy  Sulęczy no ”. 
 
      
    PROTOKOŁOWAŁA: 
 
 
     Jolanta BRONK  
     Inspektor ds. obronny ch 
     oraz obsługi Rady  Gminy   
     i jej organów Urzędu Gminy  
     Sulęczy no  
 


